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امروز در ورزش

  تیم ملی فوتسال ایران در ســومین دیدار خود در 
جام ملت های آسیا امروز از ساعت 12 به مصاف عراق 

می رود.
  پادربــورن- بایــرن مونیخ )21:00( امشــب در 

چارچوب جام حذفی آلمان با هم روبه رو می شوند.
  سوشو- پاری سن ژرمن)23:30( مهمترین بازی 

امشب جام حذفی فرانسه را برگزار می کنند.
  اســکی بازان ایــران جهت حضــور در بازی های 

المپیک زمستانی امروز راهی کره جنوبی می شوند. 

تیتربازی

 عباس اورســجی، رئیس فدراســیون کبدی 
نایب رئیس این رشته در آسیا شد. همچنین غلامرضا 

مازندرانی به عنوان سرمربی   تیم ملی معرفی شد. 
 حســن تفتیان بعد از قهرمانی در دوی 60متر 
داخل سالن آســیا در رده پنجم سریع ترین مردان 

جهان قرار گرفت.
 مراســم قرعه کشــی جام های جهانی 2018 
کشتی روز 24بهمن ماه در مقر اتحادیه جهانی برگزار 

می شود.
 تیم ملی وزنه برداری بــرای حضور در بازی های 

آسیایی جاکارتا، چهار مرحله اردو خواهد داشت. 
 در جدید ترین رنکینگ بهترین مربیان فوتبال 
جهان برانکو 5 پله ســقوط و امیر قلعه نوعی 34 پله 

صعود کرد. 
 مهــرداد طهماســبی دروازه بان ســابق فولاد 

خوزستان به تیم سیاه جامگان مشهد پیوست.
 دیدار نخست ســری فینال لیگ برتر بسکتبال با 
برتری 85 بر 82 شهرداری تبریز مقابل مهرام همراه بود.

تماس عجیب مربی پیــکان با بازیکنان 
نفت|  کادرفنی و سرپرســتی باشگاه نفت تهران، 
هفته گذشته و پیش از دیدار این تیم مقابل پیکان 
گفتند که یکی از مربیان حریف با یکی از بازیکنان این 
تیم تماس حاصل کرده تا از ترکیب این تیم با خبر 
شود. هرچند به این ادعا پاسخ واضحی داده نشد، اما 
نفتی ها اعلام کردند صدای ضبط شده این تماس ها را 
در اختیار کمیته اخلاق قرار خواهند داد. طبق ادعای 
نفتی ها، این تماس بین مربی تیم پیکان با بازیکن 
جوان نفت برقرار شده اســت. بازیکن نفت پس از 
صحبت با مربی پیکان تمام آنچه بین شان گذشت 
را به کادرفنی نفت تهران منتقل کرد و مربیانش را 
در جریان امور قرار داد. خبرگزاری تســنیم به فایل 
صوتی این تماس دسترســی پیدا کرده و مکالمات 
طرفین را بدون کم وکاســت منتشر کرد که طبق 
آن بازیکن نفت ترکیب تیمــش را به مربی پیکان 

می دهد.
انتقاد ســرمربی آلکمار از رفتار علیرضا 
جهانبخش|  آلکمار تیم ســوم جدول رده بندی 
دوشنبه شب برابر روداکرکراد قرار گرفت که همگان 
انتظار پیروزی آلکمار را داشتند و وقتی این تیم دو 
بر یک از حریف خود پیش بود، علیرضا جهانبخش 
در یک صحنه در کنار زمین در جریان بازی پنج بار 
روپایی زد. اقدامــی که باعث عصبانیت تیم حریف 
شــد و درنهایت روداکرکراد توانست گل تساوی را 
وارد دروازه  آلکمار کند. وندن بروم،  سرمربی آلکمار 
هم به انتقاد از جهانبخش پرداخت. او گفت: »من از 
حرکت او ناراحت شدم، چون این حرکت بی احترامی 
به حریف است و احساس غرور و خودخواهی را نشان 
می دهد.«  هافبک ایرانی نیز اشتباه خود را پذیرفت 
و عنوان کــرد: »بله قبــول دارم خیلی حرکت من 
هوشمندانه نبود و من این را قبول دارم. حرکت من 
باعث تحریک رقیب و تهاجمی ترشدن تیم رقیب 
شــد، اما من این کار را عمدا انجام نداده و به صورت 

اتفاقی رخ داد و در یک لحظه بود.
شهردار منطقه 7، نایب رئیس تنیس روی 
میز|  با ابلاغ مسعود سلطانی فر وزیر ورزش و جوانان، 
سمیه حاجوی شــهردار منطقه 7تهران به عنوان 
نایب رئیس فدراسیون تنیس روی میز منصوب شد. 
مهرداد علی قارداشی، رئیس فدراسیون تنیس  روی 
میز درباره این انتصاب عنوان کرد: »شــهرداری در 
کشور ما و همه کشورها با ورزش ارتباط دارد و حتی 
پست مدیریتی ورزش در زیرمجموعه آن قرار دارد 
و این طور نیست که شهردار کاری با ورزش نداشته 
باشد. من قبلا دومرتبه نایب رئیس معرفی کرده بودم 
اما مورد موافقت قرار نگرفت اما اکنون شخصی که 
به عنوان نایب رئیس انتخاب کردم، می تواند از لحاظ 
مدیریتی کمــک کند. در بقیه فدراســیون ها هم 
مشاهده می کنیم که الزاما نایب رئیس از قهرمانان آن 

رشته انتخاب نشده است.« 

خارج از گود  

گنجی،  پورعلی  مرتضی 
الســد  ایرانی  مدافع 
قطر: آماده پیروزی در آل 
کلاسیکوی قطر هستیم، 

چون مثــل یــک فینال 
برایمان ارزش دارد/ پیشرفتم 

را مدیون فریرا هستم/ کسب عنوان بهترین خط 
دفاعی فصل با همکاری همه بازیکنان السد رقم 
خورد/ همواره به دنبال تعقیب تیم صدرنشــین 
لیگ هســتیم/ حس خوبی از حضــور در لیگ 

ستارگان قطر دارم

وینفرد شــفر، سرمربی 
مطرح شدن  استقلال: 
مشــکلات داخلــی تیم 
در خارج از محــدوده ما 
برخــلاف خواســته های 

من و منافع تیم اســت/ هیچ 
مسابقه ای برای استقلال تا سوت پایان به اتمام 
نمی رســد و ما تا لحظه آخر خواهیم جنگید/ از 
نیامدن بازیکنان خارجی به استقلال عصبانی و 
مأیوس هستم/ امیدوارم باشگاه تمام تلاش خود 

را برای خرید بازیکن به کار گیرد

کریــم باقــری، مربــی 
پرســپولیس: حضــور 
پرســپولیس در لیــگ 
بــدون  قهرمانــان 
ملی پوشان شدنی نیست/ 

در قطــر اطــراف طارمی 
خلوت تر است و فرصت دارد که 

بهتر تصمیم بگیرد/ علیپور نباید از دعوت شدن 
به تیم ملی ناامید شــود/ هنوز نمی دانم توانایی 

سرمربی شدن دارم یا نه.

خالــد شــفیعی، مدافع 
دیگر  یکبــار  ذوب آهن: 

توانایی های فنی قلعه نوعی 
به مــن ثابت شــد/ او با 
ذوب آهن  تعویض هایش 

را برنده کرد/ اوت دســتی 
در فوتبال روز دنیا یک تاکتیک 

است/ شاید قهرمانی بعید باشد اما باید تا می توانیم 
خودمان را به پرسپولیس نزدیک کنیم/ در بازی با 
استقلال یاد دستمال قدرت داداش کایکو افتادم و 

ناگهان زورم زیاد شد

تریبون

پایان3دههریاستخسرویوفا
مجمع انتخاباتی فدراسیون 
جانبازان و معلولان دیروز به 
ریاست محمدرضا داورزنی 
در محل این فدراســیون 
برگزار شــد. برای انتخابات 
این فدراسیون محمدرضا بابا 
گلیان، عباس باغستانی، داود حیدری، ایرج رحمانی، 
حمیدعلی صمیمی، کرم اله علیمرادی، غلامحسین 
غنی، جهانگیــر فدایی و محمــد میرزایی جابری 
ثبت نام کــرده بودند که قبل از شــروع رأی گیری 
6نفر انصراف دادند. درنهایت ایرج رحمانی 18 رأی، 
عباس باغســتانی یک رأی و حمیدعلی صمیمی 
24 رأی به دســت آوردند. بدین ترتیب صمیمی 
با حداکثر آرا توانســت جای محمود خسروی وفا 
را در این فدراســیون بگیرد. محمود خســروی وفا 
رئیس کمیته ملی پارالمپیک 31 سال ریاست این 
فدراسیون را عهده دار بود که برای این دوره ثبت نام 
نکرد و جای خود را به صمیمی داد. خسروی وفا بعد 
از وداع با فدراســیون جانبازان و معلولان می گوید: 
»اگر بخواهم به عملکرد خود نمره بدهم، نمره 12 
می دهم و به عملکرد مجموعه فدراسیون جانبازان 
و معلولان نمــره 17 خواهــم داد.« با این که گفته 
می شد گزینه مورد حمایت رئیس قبلی فدراسیون 
رأی آورده، خســروی وفا این مسأله را رد کرد: »من 
در یک ماه گذشته ســعی کردم از هیچ کاندیدایی 
حمایت نداشته باشم. 2نفر رأی بالایی داشتند که 

بالاخره یک نفر باید رئیس می شد.«

چهره روز

شهروند| احســان حدادی بدون تردید 
تک ستاره دوومیدانی ایران است؛ او که تنها 
مدال دوومیدانی ایران در تاریخ المپیک را در 
رشته پرتاب دیسک کسب کرده، چند سالی 

است از شــرایط ایده آل دور شده 
اما امیدوار اســت در المپیک 

آینده با مدال برگردد. البته 
مسئولان فدراسیون درصدد 
هســتند تا برای حدادی 

جایگزین پیدا کنند.
انگیزه حدادی برای 

بازگشت
نایــب قهرمانی احســان 

حــدادی در المپیک 2012 لندن 
انتظارات را از تک ستاره دوومیدانی 
ایران بالا برد. قهرمان پرتاب دیسک 

ایران و آمریکا اگرچه مدالی تاریخی به دست 
آورد، اما بعــد از المپیک روند خوبی را تجربه 
نکرد و نتوانست آنطور که باید، در 
اوج باشــد. او در المپیک ریو نیز 
دســتش از رســیدن به مدال 
کوتــاه ماند، امــا همچنان 
دســت از تلاش برنداشته 
است. حدادی حالا خودش 
را برای بازی های آســیایی 
و  اندونــزی  جاکارتــای 
مســابقات المپیک 2020 
توکیو آماده می کنــد. در این 
راســتا، او یک مربی آمریکایی نیز 
جذب کرده و همراه با او در کیش 

حضور دارد. حدادی در جزیره تمریناتش را دنبال 
می کند و امیدوار است بتواند دست پر از اندونزی و 

توکیو برگردد.
انتخاب جایگزین برای تک ستاره

با وجود انگیزه بالای حدادی برای بازگشت باشکوه 
شایعاتی درباره حذف او قبل یا بعد از المپیک شنیده 
می شود که البته تیمور غیاثی، مدیر تیم های ملی 
دوومیدانی نیز این مســأله را رد نمی کند. غیاثی 
در این باره گفته اســت:  »هرچند احسان حدادی 
یک پدیده در آسیاســت اما چند نفری را به عنوان 
جایگزین او برای آینــده درنظر گرفته ایم. غیاثی با 
اشاره به پشتوانه ســازی در فدراسیون دوومیدانی 
تأکید کرد:  »ما چند نفــری را به عنوان جایگزین 
احســان حدادی برای آینده درنظر گرفته ایم. باید 

جوانگرایی کنیم و در آینده خبرهای خوبی در این 
خصوص خواهید شــنید. هرچند احسان حدادی 
یک پدیده در آسیاست و این هر چند  سال یک بار 
تکرار می شود. احسان حدادی توانسته است مدال 
المپیک، مدال جهانی و سه مدال المپیک آسیایی را 
کسب کند که این رزومه بسیار خوب اوست و باعث 
افتخار ایران است. ما و دوستان مان در فدراسیون در 
این خصوص فکرهای زیادی کرده ایم تا بتوانیم یک 

جایگزین خوب برای احسان حدادی پیدا کنیم«.
آینده

با توجه به صحبت های مطرح شــده باید منتظر 
واکنش حدادی در این باره باشــیم. البته غیاثی و 
حدادی در گذشــته نیز اختلاف هایــی با هم پیدا 
کرده بودند اما این که به عنوان مسئول در فدراسیون 
چنین حرفی از زبان غیاثی مطرح شود، شاید منشأ 

اتفاقات بعدی باشد.

غیاثی: به دنبال جایگزین برای احسان هستیم

پروسهحذفحدادیکلیدخورد؟

شهروند|  تیم ملی فوتســال ایران که برای برگزاری 
مسابقات جام ملت های آسیا در تایوان به سر می برد، با 
مشکلات عدیده ای مواجه شده است. مشکلات تغذیه ای 
به علاوه ترس از وقوع زمین لرزه باعث شــده بچه های 
فوتسالیست ایرانی روزهای سختی را در تایوان سپری 

کنند.
مشکلات تغذیه ای و مسمومیت ملی پوشان

تیم ملی فوتسال ایران اگرچه اوضاع خوبی از نظر کسب 
نتیجه و شرایط فنی دارد ولی وضع ملی پوشان خارج از 
زمین و در بخش تغذیه مشــکل آفرین شده و حالا کار 
به جایی رسیده که یکی از ملی پوشان روانه بیمارستان 
شده است. وضع نامناسب تغذیه ایرانی ها در تایوان قابل 
پیش بینی بود. کاروان های ورزشــی ایرانی همواره در 
سفر به کشورهای شرق آسیا با مشکل تهیه غذا روبه رو 
هستند و از آنجایی که بردن آشپز به کشورهای برگزاری 
مسابقات ممنوع است، همیشه مشکلات غذایی برای 
ورزشکاران ایرانی ایجاد می شــود. این بار هم بچه های 
فوتسال ایران که در تایوان حضور دارند، با معضل تغذیه 
دســت وپنجه نرم می کنند. کاروان ایران به همراه خود 
غذاهای کنســروی به تایوان برده اما مصرف این غذاها 
به صورت متوالی تأثیر بدی روی گوارش ملی پوشــان 
فوتسال داشته است. تفاوت موادغذایی هتل محل اقامت 
تیم ملی با سبک غذای ایران باعث شده اعضای تیم ملی 
به خوردن کنسرو و سبزیجات و میوه ها روی بیاورند که 
همین موضوع باعث مسمومیت مسلم اولاد قباد بازیکن 
تیم ملی و ناظم  الشــریعه شد که آنها به دلیل مشکلات 

گوارشی برای ساعاتی به بیمارستان منتقل شدند.
سرمربی تیم ملی: فقط کنسرو و سبزیجات 

می خوریم
وضعیت کاروان تیم ملی در تایوان از نظر تغذیه بحرانی 
شده اســت. محمدناظم الشــریعه با گلایه از این وضع 
می گوید: »غذای ما اصلا مناسب نیست. نمی توانیم مدام 
هم کاهو و سیب زمینی بخوریم. غذایی هم که از ایران با 
خودمان برده ایم، فقط خورش است. غیر از ما کشورهای 
بحرین و عراق هم مسلمان هستند و در هتل ما سکونت 
دارند که همه آنها هم از وضع غذایی ناراحت هستند اما 
خود کشورهای شرق آسیا مثل چین و چین تایپه بدون 
هیچ مشکلی غذاها را می خورند. از بس کاهو، سیب زمینی 
و کنسرو خوردیم، من و یکی از بازیکنان دچار مسمومیت 
شدیم، چون مصرف مدام سبزیجات یا کنسروها به آدم 
ضرر می زند.« احمد اسماعیل پور، بازیکن تیم ملی هم 

با اشــاره به وضع بد تغذیه ایرانی ها در تایوان می گوید: 
»واقعا وضع غذا افتضاح است! ما فقط کنسروهایی را که 
با خودمان آورده ایم، استفاده می کنیم. برخی از روزها در 
مصرف وعده های غذایی اصلی هم مشکل داریم. خیلی از 
تیم ها با این مشکل مواجه هستند، اما ایرانی ها به دلیل 
ذائقه غذایی که دارند، بیشتر به دردسر افتاده اند. امیدوارم 
این شرایط باعث به خطرافتادن سلامت بازیکنان نشود.« 
البته تنها تغذیه نامناسب نیست که باعث دردسر برای 
ایرانی ها شده اســت. شــرایط هتل از نظر بهداشتی و 
مســافت تا محل تمرین تیم ملی هم مناسب نیست. 
اگرچه عباس ترابیان که خود در هتل دیگری به ســر 
می برد، تلاش زیادی برای تغییر وضع تیم ملی کرده اما 
هیچ تغییری در شرایط کاروان ایران رخ نداده و بچه های 

فوتسال ایران مشکلات زیادی را تحمل می کنند.
»زلزله« دردسر بعدی فوتسالی ها

به مشکلات تغذیه ای ملی پوشان فوتسال در تایوان، 
ترس از وقوع زلزله را هم اضافه کنید. یکشنبه شــب 
هنگامی کــه بازیکنان و اعضــای کادرفنی در طبقه 
پانزدهم هتل محل اقامتشان حضور داشتند، زلزله ای 
6.1 ریشــتری در یکی از شهرهای نزدیک به شهری 
که تیم ملی در آن به  ســر می برد، به وقوع پیوســت. 
لرزیدن هتل محل اقامت تیم ملی باعث ترس ایرانی ها 
شد و تعدادی از بازیکنان و اعضای کادرفنی بلافاصله 
اتاق های خــود را ترک کردند اما خوشــبختانه هیچ 
خسارتی به هتل محل اقامت تیم ملی وارد نشد. نکته 
جالب این جا بود که مسئولان هتل وقتی ترس اعضای 
تیم ملی ایران را دیدند، به آنها گفتند این زلزله ها در 
تایوان طبیعی است و مشکلی پیش نمی آید. این اتفاق 
درحالی رخ داد که برخی از بازیکنان تیم ملی ترسیده 
بودند و برای دقایقی شــوکه شدند. ناظم  الشریعه که 
خیلی دوست دارد امسال هم قهرمانی خود با تیم ملی 
فوتسال را در جام ملت های آسیا تکرار کند، از شرایط 
بســیار ناراضی اســت. با این حال او تلاش می کند 
روحیه بازیکنانش حفظ شــود. به همین دلیل بعد از 
وقوع زلزله اظهارنظر جالبی درباره این موضوع داشت: 
»وضعیت بد غذایی و زلزله جان مــا را در چین تایپه 
تهدید می کند. البته زلزله بهتر از غذای بد است، چون 
یکباره جان آدم را می گیرد اما غذای ناسالم چین تایپه 
ذره ذره ما را با زجر می کُشــد.« تیم ملی امروز ساعت 
12ظهر به وقت تهران برای مشخص شدن صدرنشین 

گروه با عراق دیدار می کند. 

شهروند| ضعف دیپلماسی مدیریتی، شکست های 
ســنگینی را برای فوتبال ایران در قاره آسیا در سال های 
اخیر به دنبال داشته اســت. ماجرایی که با اتفاقات اخیر 
به شــکلی واضح تر برای اهالی فوتبال ایران روشن شد. 
فدراســیون فوتبال نه تنها نتوانست AFC برخلاف قطر 
را مجاب کند، بازی تیم های ایرانی و عربستانی دیگر در 
کشور ثالث برگزار نشود،  بلکه حتی نتوانست تصمیم خود 
برای میزبانی از ســعودی ها در قطر را اجرایی کند. همه 
این کارشکنی ها نشان می دهد که کنفدراسیون فوتبال 
آسیا تحت تأثیر نفوذ عربستان هیچ احترامی برای فوتبال 
ایران قایل نیست و به همین ترتیب تاج امروز به سوییس 
سفر می کند تا این پرونده عجیب را در مذاکره مستقیم با 

مسئولان فیفا و اینفانتینو پیگیری کند.
زور ایران به عربستان نمی رسد

استقلال تهران و تراکتورسازی تبریز دو نماینده ایران 
در لیگ قهرمانان آسیا با الهلال و الاهلی عربستان همگروه 
هستند و بعد از این که مشخص شد بازی تیم های ایران 
و عربستان همچنان باید در زمین بی طرف برگزار شود، 
کشور قطر را به عنوان میزبان بازی های خود با سعودی ها 
معرفی کردند. با این حال رسانه های عربستانی از همان 
هفته گذشته تأکید داشتند که عمان میزبان نمایندگان 
ایران در بازی با الهلال و الاهلی است. جالب اینجاست که 
هر چقدر زور عربستانی ها در پرونده مشابه به قطر نرسید، 
آنها تمام خواســته های خود در قبال فوتبال ایران را به 

کنفدراسیون فوتبال آسیا تحمیل می کنند.
مدیران فدراسیون در راه سوییس

مهدی تاج رئیس فدراســیون فوتبال روز گذشته به 
صورت شفاف درباره پشت پرده اتفاقات اخیر توضیحاتی 
ارایه داد که با یک اعتراف بســیار تلخ همراه بود. تاج ابتدا 
دربــاره انتقادهای شــدیدی که به عملکــرد مدیریت 
فدراســیون در گرفتن حق فوتبال ایران در مناقشــه با 
عربســتان مطرح می شــود، گفت: »روزی که ما قطر را 
به عنوان میزبان معرفی کردیم، آنها به ما جوابی ندادند، 
سپس مجبور شدیم نامه بزنیم که آنها به ما جوابی ندادند 
و AFC هم بازی های ما را به عمان برد. یک روز بعد از این 
اتفاقات رأی قطر برگشت و به AFC نامه زد که ما می توانیم 
از بازی های ایران برابر نمایندگان عربستان میزبانی کنیم.« 
وی افزود: »قرار اســت فردا )امروز( راهی مقر فیفا شوم و 
یک وقتی هم از اینفانتینو گرفتم تا شــرح واقعه را از اول 
تا آخر برای او بگویم. مشکلی که وجود دارد، این است که 
AFC مسیر خطرناکی را می رود و حتما باید این رویه اش 

را تغییر دهد. متاســفانه AFC جانبدارانه رفتار می کند 
که این خوب نیست، از  سال 2016 که به  خاطر موضوع 
سفارت عربســتان ما را به  دلیل مسائل سیاسی محروم 

کردند، هنوز رأی نشکسته است.«
گزارش فدراسیون به AFC برای دلیل انتخاب دوحه

بعد از اتفاقات اخیر فدراسیون فوتبال نامه ای تند هم 
به کنفدراسیون فوتبال آسیا در اعتراض به سیاست هایی 
که به نفع عربستان در پیش گرفته است، نوشت. در نامه 
ساکت به دبیرکل AFC شرح اتفاقاتی که منجر به انتخاب 
دوحه برای شهر میزبان ذکر شده و آمده است: »با توجه 
به اعلام تصمیم اخیر کنفدراســیون فوتبال آسیا مبنی 
بر برگزاری مسابقات اســتقلال و تراکتورسازی در لیگ 
قهرمانان آسیا 2018 در مســقط عمان، مایلم اعتراض 
شدید فدراســیون فوتبال جمهوری اســلامی ایران را 
نســبت به این مســأله اعلام دارم. این تصمیم در تضاد 
آشکار با خواسته و میل باطنی باشگاه های فوتبال ایران 
است که پیش از این در تاریخ سه شنبه 30 ژانویه 2018 
تمایل خود را جهت بازی در دوحه قطر اعلام کرده بودند. 
در ابتدا ما درخواست کتبی مان به فدراسیون فوتبال عمان 
مبنی بر میزبانی بازی تراکتورســازی و الاهلی عربستان 
در مسقط در تاریخ 12 فوریه 2018 ارسال کردیم. پس 
از آن، در تاریخ 24 ژانویــه 2018 یک یادآوری کتبی در 
این باره ارســال کردیم که هر دو نامه از جانب فدراسیون 
فوتبال عمان بی پاسخ ماند. ضمنا درخواست های کتبی 
جداگانه به فدراسیون های فوتبال ازبکستان، ترکمنستان 
و قرقیزســتان در تاریخ هــای 16 و 17 ژانویه برای بازی 
استقلال و الهلال عربســتان در تاریخ 20 فوریه 2018 
ارسال کردیم. قرقیزســتان درخواســت ما را رد کرد و 
ترکمنستان پیشنهاد بازی در چمن مصنوعی را داد که 
برای کادرفنی استقلال قابل  قبول نبود. این درحالی بود 

که ازبکستان هیچگاه پاسخی نداد.«
AFC برای ایران تصمیم گرفت؛ در عمان باید بازی کنید

در این مدت مهدی تــاج و همکارانش از نامه نگاری 
با AFC و فیفا برای لغو حکم بازی با عربســتانی ها در 
زمین بی طرف خبر داده بودند و درباره انتقاد رسانه ها 
مبنی بر ضعف دیپلماســی فدراســیون تأکید کرده 
بودند؛ قصد دارند بدون هیاهو کار را جلو ببرند. همین 
سیاست پیگیری امور به دور از هرگونه حواشی البته به 
نامه آخر از ســوی AFC برای فدراسیون منجر شد که 
در آن به صراحت اعلام شده بود ایران باید در عمان از 

تیم های عربستانی میزبانی کند.

شهروند|  دختر تاریخ ســاز تکواندوی ایران که اعلام کرده بود فعلا 
قصد حضور در میادین را نــدارد، تصمیم خود را تغییر داده و جمعه در 

جریان لیگ تکواندو به شیاپچانگ بازمی گردد.
بازگشت کیمیا بعد از 8ماه

کیمیا علیزاده که اوایل تابستان امسال بعد از کسب مدال نقره مسابقات 
جهانی دچار بیماری عجیبی شد و چند روزی را در بیمارستان سپری 
کرد، بعد از نزدیک به 8ماه دوری تصمیم گرفت بار دیگر روی شیاپچانگ 
برود. عضو تیم لوازم خانگی کن در رقابت های لیگ برتر بانوان جام کوثر 
روز جمعه 20بهمن ماه بعد از ماه ها دوری از مبارزه به مصاف رقبای داخلی 
خود در مسابقات لیگ خواهد رفت. البته این دختر تاریخ ساز تکواندوی 
کشورمان که اولین مدال زنان ورزشکار ایرانی در المپیک 2016 را کسب 
کرد، اوایل مهرماه جراحی سختی را هم روی مچ پای خود انجام داد. او 
در این مدت دوران نقاهت خود را سپری می کرد و احتمالا از این پس کار 

خود را برای شرکت در بازی های آسیایی 2018 آغاز می کند. 
ماجرای سفر به فرانسه

به  نظر می رســد این تکواندوکار جوان ایرانی بعــد از دوران نقاهت 
و استراحت روزهای شلوغی را سپری می کند. کیمیا علیزاده در چند 
روز اخیر همراه با هیأت نخبگان ایرانی به فرانسه سفر کرده بود که مورد 
استقبال شهردار پاریس هم قرار گرفت. تنها مدال آور تاریخ ورزش زنان 
ایران در المپیک بعد از حضــور در مجموعه المپیکی پاریس به محل 
تمرینات ملی پوشان تکواندوی فرانسه هدایت شد و حتی با آنها تمرین 
مشترکی را برگزار کرد و در آخر هدیه ای به رسم یادبود گرفت. در طی 
این بازدید، از تیم ملی تکواندوی ایران، جهت بازدید و تشــکیل اردو و 

تعامل هرچه بیشتر با تیم ملی فرانسه دعوت به عمل آمد. 
روایت PARIS MATCH از زندگی کیمیا

کیمیا علیزاده که حالا چهره شناخته شــده ای در دنیای تکواندو به 

حساب می آید، در جریان سفر به پاریس با مجله PARIS MATCH به 
گفت وگو پرداخت. این هفته نامه فرانسوی روایتی کوتاه از زندگی دختر 
ایرانی را در گزارش خود آورده اســت: »کیمیا علیزاده با قدی یک متر و 
80سانتی متری می توانست یک مدل شود اما او در ایران زندگی می کند 
و قهرمان تکواندو شد.« همچنین ملی پوش تکواندوی ایران حرف های 
جالبی را در گفت وگو با این هفته نامه به زبان آورده که در بخشــی از آن 
آمده است: »در 7سالگی استادم به مادرم گفت که کیمیا قهرمان المپیک 

خواهد شد. بنابراین با خودم گفتم چراکه نه؟ به همین سادگی!«

روایت هفته نامه فرانسوی از قهرمانی که می توانست مدل شود!

بازگشتکیمیایتکواندوبعداز8ماه

 تیم ملی فوتسال با بدترین شرایط رفاهی
 در جام ملت های آسیا حضور دارد 

گرسنگانزلزلهزده!
 ناظم الشریعه: زمین لرزه بهتر از تغذیه نامناسب است!

رئیس فدراسیون میزبانی از عربستانی ها در عمان را 
قطعی دانست 

ایراندستبهدامنرئیسفیفا
 تاج: رفتار جانبدارانه AFC خوب نیست،  می روم پیش اینفانتینو!

توییت ورزشی

کاربران توییتر در واکنش به برخی اتفاقات 
روز ورزش توییت های جالبی مخابره کردند. 

برخی از این جملات را بخوانید:    
  هزینه ای 280 میلیون یوریی که پپ واسه 
خط دفاعی منچسترسیتی کرده، از بودجه 
دفاعی خیلی از کشــورهای دنیا بیشتره! 
بوسنی 2۵0 میلیون یورو، غنا ۱20 میلیون 

یورو، لیتوانی 280 میلیون یورو.
  برانکو به سروش صحت گفت، اگه بتوني 

۵تا روپایي بزني، مي برمت جاي طارمی!
  تعداد اســتادیوم هایی که جرارد پیکه 
توش فحش خــورده، از بازی های ملیش 

بیشتره...
   استقلال مهاجم لازم داره، افتخاری رفته 

 هافبک وسط خریده. طارمی واقعی تویی.
  با این تیمی که از مراکش دیدیم، کاش 
بی خیال بشیم ایتالیا جای ما بره جام جهانی!

  دلم واسه کلوپ سوخت.اون مسیری که 
بعد از گل دوم دویید با اسنپ ۱۵تومنه.

  خیلی دوست داشتم فوتبالیست بودم و 
وقتی بهم تماشاگرا فحش می دن با گل زدن 

بهشون هیس نشون بدم!
   کاشــکی یکی به جــای آدرس دفتر 
ریاســت جمهوی، آدرس دفتر باشــگاه 

استقلال رو به اون قمه کش داده بود.
  عکس توییت: در مــورد مزخرف بودن 
فوتبال آمریکایی- چه به مثابه ورزش، چه 
بیزینس، چه ســرگرمی- می تونم ۵ جلد 
کتاب بنویسم! عجالتن به عنوان نمونه، کاپ 
رو میدن به صاحب باشــگاه، نه کاپیتان یا 

حتی سرمربی.


